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Datum: 4. 12. 2023 

 

 

 

ZAPISNIK 

 

 
2. izredne seje Sveta zavoda CIRIUS-a Vipava, dne 4. 12. 2023 ob 17.00 uri v CIRIUS 

Vipava. 

 

Navzoči: Alenka Premrl Lemut, Tatjana Pregeljc, Iris Ličen, Katja Bucik, ravnatelj Alojzij 

Adamič, pomočnice ravnatelja Mateja Kete Černe, Marjeta Bratož in Petra Rijavec, 

sindikalna zaupnica Lucija Praček, Joško Andlovic – opr., Mojca Črnigoj – opr., Miro 

Teinovič – opr., Nataša Nardin – opr. 

 

 

Dnevni red so člani prejeli z vabilom: 

1. Potrditev mandatov nadomestnih članov 

2. Potrditev dnevnega reda 

3. Seznanitev z predlaganim ustanovitvenim aktom. 

4. Razno. 

 

Točka 1 

Potrditev mandatov nadomestnih članov 

Predsednica Sveta zavoda CIRIUS Vipava pozdravi vse navzoče in pove, da je bil sklican 

sestanek zelo na hitro, vendar je bilo nujno, da se s situacijo seznanijo tudi člani Sveta 

zavoda. 

Najprej pove, da sta prisotna nova člana, predstavnika staršev, Alenka Gerk Ljubič in Ivo 

Volk, Miro Teinovič se je opravičil. Njihov mandat bo trajal do konca mandata Sveta zavoda 

CIRIUS Vipava, do 2025. 

Potrditev novih mandatov ni možna zaradi opravičeno odsotnih dosedanjih članov Sveta 

zavoda – mandate se bo potrjevalo na naslednji seji. 

 

 

Točka 2  

Potrditev dnevnega reda 

Sklep  številka 1.: 

Svet zavoda CIRIUS Vipava (6 glasov ZA, 0 PROTI) potrjuje dnevni red 2. izredne seje. 

 

 

Točka 3 

Seznanitev z predlaganim ustanovitvenim aktom. 

V preteklem tednu, torek 28. 11. 2023 je ustanova CIRIUS Vipava prejela predlog 

spremembe ustanovitvenega akta. Gradivo so člani sveta zavoda (obstoječi in predlog novega 

akta) prejeli po pošti. Ožja delovna skupina iz CIRIUS Vipava je predlog pregledala in 

pripravila dopolnitve, popravke, skratka predlog dopolnila. Najpomembnejši  



 

 

člen, ki je v predlogu je 4. člen, ki predvideva določene spremembe s katerimi se ustanova ne 

more strinjati. Ravnatelj 4. člen prebere in pojasni dopolnitve. V 1. odstavku piše: «Zavod je 

ustanovljen za opravljanje javne službe na področju vzgoje in izobraževanja otrok s 

posebnimi potrebami (gibalno ovirani)….« Ustanova je dopolnila besedilo v oklepaju: 

(gibalno ovirani z oz. brez motenj v duševnem razvoju in predšolskih otrok – celostni razvojni 

zaostanek). Stremeti je potrebno k ohranitvi programov, kot so in kot se izvajajo. Problem 

nastane, če  bomo lahko vključevali samo gibalno ovirane otroke, saj  bo veliko otrok, ki ne 

bodo izpolnjevali pogoja za izobraževanje v CIRIUS Vipava in bo veliko stisk pri starših, 

kam jih vključiti, v katero šolo v domačem okolju. 

Pomočnica ravnatelja pove, da se je v zadnjih desetih letih veliko delalo na področju 

vključevanja oseb z avtistično motnjo. Če bo predlagan Akt sprejet, vključevanje teh otrok, z 

avtistično motnjo, brez gibalen oviranosti ne bo več mogoč.  

Ravnatelj pove, da je CIRIUS Kamnik opredeljen samo za gibalno ovirane, vendar imajo tudi 

oni pri tem že določene težave, jih pa rešuje to, da imajo tudi srednješolsko izobraževanje. 

Tudi druge ustanove, ki so registrirane za delo z učenci s posebnimi potrebami se srečujejo z 

različnimi težavami, ki jih vsaka ustanova nekako želi reševati po svoje. Tudi izvajanje 

mobilne službe je vezano na izvajanje prilagojenega programa. 

Članica sveta vpraša, če bi dodali v ustanovitveni Akt predlog za izvajanje mobilne službe 

logopeda. Ravnatelj pove, da bi s tem odprli nov problem, ker to dejavnost lahko opravljajo 

samo organizacije, ki so že v osnovi ustanovljene za izobraževanje otrok z govorno-jezikovno 

motnjo, pa tudi kadra je premalo, da bi lahko razmišljali v tej smeri. Najprej je potrebno 

pokriti potrebe po logopedskih storitvah v domači ustanovi. 

Svet zavoda popolnoma podpira vodstvo pri njihovih predlogih in dopolnitvah v novem 

predlogu ustanovitvenega Akta, ki ga je predlagal ustanovitelj. 

Mogoče bodo spremembe upoštevali, mogoče ne, zagotovo pa morajo vedeti, da lokalno 

okolje te storitve, ki jih izvaja CIRIUS Vipava potrebuje.  

Predstavnica staršev, je mnenja, da je potrebno nastopiti na način, da okolje potrebuje 

natančno to, kar trenutno izvaja CIRIUS Vipava in, da je delo v ustanovi dobro začrtano, kar 

je potrebno nadaljevati. 

V nadaljevanju je potekala razprava med člani Sveta zavoda in vodstvom o vključevanju 

otrok v ustanovo in kakšni so trendi pri vključevanju, kaj kažejo raziskave. Ravnatelj pove, da 

se je v zadnjih 5 letih vključilo 63 otrok z enim ali več primanjkljajev (24 gibalno oviranih, 24 

avtistična motnja, 29 govorno jezikovna motnja, 32 dolgotrajno bolni). Ravnatelj tudi pove, 

da je večkrat poskušal o problemu govoriti z vodjo sektorja za izobraževanje otrok s 

posebnimi potrebami, vendar ni imela časa za sprejem. 

Člani Sveta zavoda so s problematiko seznanjeni, če bo potrebno še kaj dodati, potrditi, se bo 

to reševalo korespondenčno.  

Tudi predsednica sindikata  pove, da se sindikat strinja s predlaganimi dopolnitvami in 

podpira vodstvo pri urejanju nastale situacije. Škoda bi bilo zavreči znanje in prakso, ki se 

lahko še nadgrajuje. 

 

 

Točka 4 

Razno 

Z odstopom prejšnjih članov Sveta staršev, je odstopila tudi podpredsednica. To mesto je 

nezasedeno, prav bi bilo, da ga zasede predstavnik staršev. Potrjevanje in odločitev bi sprejeli 

na naslednji seji, ko bo prisotnih več članov.  

Ravnatelj pove, da je trenutno velik problem s kadrom v kuhinji, razmišlja se, da če se 

kadrovska struktura ne bo izboljšala, da bi ustanova naročila kosila za učence (tiste, ki nimajo  

 



 

 

 

diete), pri zunanjem izvajalcu. Občasno v kuhinjo priskočijo na pomoč bivše zaposlene (delo 

po pogodbi), vendar to ni dolgoročna rešitev. 

Decembra je v CIRIUS Vipava zelo pesto, je veliko dogodkov (pohod z lučkami, obisk 

starodobnikov, obisk motoristov, glasbeni nastop, stojnice..). 

 

 

Seja se je zaključila ob  18.50  uri. 

 

Zapisala:       Predsednica Sveta zavoda: 

Tatjana Pregeljc, tajnik VIZ VI     Alenka Premrl Lemut  


